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INTRODUCERE

            Subsemnatul BUHAN HORIA-CODRIN, în calitate de 
consilier local din partea formațiunii Uniunea Salvați 
România (USR PLUS), ales în urma procesului electoral din 
data de 27 septembrie 2020, având în vedere prevederile art. 
225 alin. (2) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare, vă prezint Raportul 
de activitate a subsemnatului, structurat după cum urmează:
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ROLURI ASUMATE

→ membru al Comisiei de prognoză, programe de dezvoltare 
economică, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi 
privat al municipiului Baia Mare și turism;

→ membru al Comisiei pentru culte;

→ membru al Comisiei de evaluare a programelor, proiectelor și 
acțiunilor sportive și de tineret cu finanțare nerambursabilă de 
la bugetul local, aprobată prin HCL nr. 116/ 2021;

→ membru al Comisiei speciale de analiză și verificare a 
performanței proiectelor din fonduri europene și 
nerambursabile aflate în implementare, cât și a cererilor de 
finanțare care urmează a fi depuse;
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PARTICIPAREA LA ȘEDINTELE CONSILIULUI 
LOCAL ȘI ALE COMISIILOR DE SPECIALITATE

Ședinte de Consiliu Local: 22 din totalul de 25 de ședințe 
ordinare și extraordinare, care au avut loc în intervalul 
20.01.2021 - 31.1.2022.

Ședinte de comisii de specialitate: 25 din totalul de 31.
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PROIECTE DE HOTĂRÂRE ADOPTATE

 → Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de 
schimbare a destinației  mijlocului fix ”Statuia Minerului”   
(situat în Baia Mare. strada Dr. Victor Babeș nr. 64,  aflat în 
baza materială a Colegiului Tehnic „Aurel Vlaicu”),  
aparținând domeniului public al Municipiului Baia Mare, în 
vederea relocării și punerii în valoare a acestuia. 

STATUS: proiect adoptat în ședința din 5 noiembrie.

 → Proiect de hotărâre privind monitorizarea 
performanței proiectelor din fonduri europene și 
nerambursabile aflate în implementare, cât și a cererilor de 
finanțare care urmează a fi depuse (nr. 47502/ 11.11.2021) 

STATUS: proiectul a fost adoptat la ședința din 28 
decembrie.
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AMENDAMENTE ADOPTATE 

→  amendament privind dublarea bursei de performanță 
a elevilor de la 300 lei la 600 lei;

→ amedament privind bonificația de 10% acordată 
persoanelor juridice care își achită taxele și impozitele până 
la 31 martie 2022;
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PETIȚII ȘI SESIZĂRI 

→ Solicitare de prezentare a stadiului proiectelor derulate 
prin  Grupul de Acțiune Locală - GAL   (nr. înregistrare 16254/ 
20.04.2021).

→ Solicitare de a-mi fi pus la dispoziție acordul-cadru nr. 44366/ 
11.12.2020, încheiat între Municipiul Baia Mare și SC Metalgan 
Company, în baza căruia a fost întocmit Contractul subsecvent 
nr. 1/ 3832/ 13.09.2020, pentru achiziția de mobilier urban (nr. 
înregistrare 47077/ 09.11.2021).

→ Solicitarea alocării sumei necesare pentru achiziționarea a 
20 de trotinete electrice, care să intre în dotarea poliției locale 
Baia Mare (nr . 47183/ 10.11.2021)

→ Solicitare pentru ca la următoarea ședință ordinară a 
Consiliului Local să fie prezenți doamna  Cristina Frasin 
(director GAL), doamna Elena Diana Hirb (director general al 
DAS)  și domnul Radu Bolchiș (director executiv al Direcției 
Proiecte din cadrul Primăriei Baia Mare), pentru a prezenta 
consilierilor locali o situație detaliată a stadiului proiectelor 
finanțate din fonduri europene. (47081/ 09.11.2021)

→ Solicitare către primărie privind unitățile de învățământ din 
municipiu care dețin unități de cazare și cantine, numărul 
de locuri din unitățile de cazare ale fiecărei unități de 
învățământ precizate mai sus și costul/ elev pentru cazare, 
respectiv masă. (03.10.2021)

→  Solicitare privind informații suplimentare referitoare la 
proiectul de buget al Municipiului Baia Mare pe anul 2022 
(18.01.2022).
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ACȚIUNI CU CETĂȚENII 

→ întâlnire la solicitarea cetățenilor de pe străzile Plaiului și 
Griviței, pentru o discuție legată de cele două PUZ-uri pe care 
administrația dorește să le implementeze în zonă;

→ întâlnire cu cetățenii în parcul Mara, pentru a le afla 
doleanțele, nemulțumirile și propunerile;

Am transmis către autoritățile competente  sesizările venite din 
partea cetățenilor și am urmărit rezolvarea lor;  

Notă: consider un minus în activitatea mea faptul că nu am 
putut alcătui și respecta un orar de întâlniri fizice cu cetățenii, 
principala cauză constând în restricțiile impuse de COVID-19 pe 
tot parcursul anului trecut.
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APARIȚII ÎN PRESĂ ȘI SOCIAL-MEDIA 

 Circa 60 de materiale proprii, postate pe pagina 
https://www.facebook.com/horiabuhan.ro, pe teme legate de: 

PUZ-urile de parcelă (str. Plaiului, str. Griviței)

 Am susținut o conferiță de presă pe tema modului în care 
este condus orașul Baia Mare.

• proiecte europene  derulate prin 
GAL   

• Situație Minaur Baia Mare 

• Buget local 

• Casa Pocol

• Problema gunoiului 

• Vital și serviciile proaste oferite 
cetățenilor 

• Împrumutul de 100 milioane lei 
pentru Baia Mare

• Despăgubirea băimărenilor afectați 
de avaria conductelor Vital din vara 
anului trecut  

• Grădina zoologică
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• Sărbătoarea castanelor

• Încercarea de a înstrăina 40 ha din 
pășunea municipală 

• Închirierea nocturnei pentru meciul 
de fotbal din Cupa României 

• Actualizarea  Planului Urbanistic 
General (PUG) 

• Stadiu accesare fonduri europene

• Artificii și iluminat de sărbători 

• Achiziții de coșuri și bănci la prețuri 
exorbitante 

• analiză pe proiectul de buget etc.

PUZ-urile de parcelă (str. Plaiului, str. 
Griviței)



Cu stimă.

HORIA BUHAN
Consilier Local

Data: 20.01.2022

CUVINTE DE FINAL
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 La final, consider important să subliniez că întreaga activitate pe care 
am desfășurat-o în calitate de consilier local, am derulat-o cu bună-credință, 
gândindu-mă doar la interesul comunitar.  Anul la care fac referire fost și o 
perioadă de „acumulări”, de la înțelegerea modului în care funcționează, 
formal și informal, Consiliul Local până la formele concrete de implicare în a 
sprijini interesul băimărenilor. 

 Tot în acest an, am întâlnit și realități dureroase, am acumulat frustrări 
legate de faptul că votul meu nu a putut schimba unele lucruri făcute în mod 
evident în interes de grup sau risipirea de bani din bugetul local.

 Pentru a schimba lucrurile, așa cum mulți ne-o dorim, este nevoie de 
timp, muncă și răbdare. Pași s-au făcut în Consililul 
Local. Executivul nu mai poate face chiar orice, 
ca în legislaturile trecute; derapajele 
executivului sunt amendate prompt și scad 
ca număr și intensitate; nu trec proiecte 
importante ”croite” pe interesele de grup; 
în general, negocierea onestă a luat locul 
”decretului executriv”. La această 
îmbunătățire a stării de lucruri din Consiliul 
Local  de lucruri a contribuit în mod decisiv 
prestația consilierilor USR PLUS, cel mai 
omogen și vocal grup din opoziție. 

 Minuni în politică se văd rar, dar cu 
răbdare și determinare, sunt convins că, 
peste trei ani, Baia Mare va arăta 
ceva mai bine. 




